

# OR-T80SY

## LEAF VACUUM CLEANER

### 树叶收集器



The leaf vacuum cleaner is suitable for tourist areas, property communities, school, farms, industrial areas, planting bases, horticultural fields and so on, used to clean lawn roads, leaves, stones, household garbage, cigarette butts, especially suitable for golf high-efficiency cleaning of stadiums, football fields, and outdoor artificial turf sports venues.

本款吸树叶机适用于旅游区，物业小区，学校绿化，乡村农场，林业局，养殖场，工业区，种植基地，园艺场等场所清理草坪护理道路、树叶、石子、生活垃圾、烟头，尤其适合在高尔夫球场、足球场、室外人造草坪运动场地进行清扫。



Push-Pull Working State 推吸式状态



Handheld Operating State 手持式状态

Item 项目名称	Specification 参数
Engine 发动机	Imported Engine 进口发动机
Sweep Width 工作宽度	800mm
Suction Nozzle Height 吸嘴调节高度	500mm
Pipe Diameter 管径	127mm
Pipe Length 管长	3000mm
Garbage Bag Capacity 垃圾袋容量	240L
The Front Wheel Diameter 前轮直径	180mm
The Rear Wheel Diameter 后轮直径	280mm
Net Weight 净重	85kg
Dimension(L*W*H) 尺寸(长*宽*高)	1660*800*1080mm



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



OR-T80SY is a petrol-powered hand-held leaf suction device. The equipment can be used to pick up leaves and small light garbage in pavements, ditches, bushes and even gutters. The machine is equipped with brand 160CC gasoline engine, self-propelled, self-driven speed is adjustable, 240 liters large-capacity garbage bag and attached large-diameter vacuum tube nozzle for easy cleaning.

OR-T80SY是一款以汽油为动力的手扶移动式树叶负压吸取设备。使用该设备，可将路面、沟渠、灌木丛、甚至阴沟中的落叶和小型轻质垃圾拾取，机器配置了品牌160CC汽油机，可自行走，速度可调节，还配有240升大容量集草袋和附加的大口径真空管吸咀，清洁作业方便。

Engine 发动机  Imported Engine	Sweep Width 工作宽度  800mm	Pipe Diameter 管径  127mm	Pipe Length 管长  3000mm	Garbage Bag Capacity 垃圾袋容量  240L
--	--	--	---	---

#### • Large Capacity Oil Tank 大容量油箱

3.6L large capacity oil tank, long working time. 配置3.6L大容量油箱，工作时间长。

#### • Pneumatic Tyre 充气轮胎

Pneumatic tyre, strong damping. Thick rubber material, long service life. 充气轮胎，减震效果好。厚橡胶材料，使用寿命长。

#### • Speed Adjustable 速度可调节

4-speed shifting, adjust the speed according to different demands. 4档变速，可根据不同环境随意调整速度。

#### • Large Diameter Vacuum Nozzle 大口径吸管

Large diameter vacuum nozzle for easy cleaning, good cleaning effect. 大口径真空管吸咀，清洁作业方便。

#### • Large Capacity Garbage Bag 大容量垃圾袋

240L large capacity garbage bag, high density non-woven fabric material, avoid secondary pollution, washable. 配备240L大容量高密度无纺布垃圾袋，避免二次污染，可水洗。

